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Mieszkaricy osiedla Zazamcze bardzo chqtnie korzystajE z przejfcia pieszo-
rowerowego pod torami na ulicy Promiennej. Niestety, z biegiem czasu Sciany
w przej6ciu ulegaj4 zabrudzeniu, diatego proszQ o odpowiedZ:
- czy i jak czQsto obiekt jest sprzqtany,
- czy moina umyi/wyczyfci6 zabrudzone Sciany?


